



## Dansk Skøjte Union

Idrættens Hus  
Brøndby Stadion 20  
2605 Brøndby  
Tlf: +45 28 74 82 10  
Email: [office@danskate.dk](mailto:office@danskate.dk)  
Web: [www.danskate.dk](http://www.danskate.dk)

# Referat af bestyrelsesmøde – B1325

Tirsdag d. 4. november 2025 kl. 19:30 – 22:00

Sted: Online - Teamsmøde

Deltagere:

Camilla Lyngsø (CL), Christina Wassard (CW), Kalle Christensen (KC), Svea Lund (SL), Gert Lindenskov (GL), Marjo Junuten-Nielsen (MJN), Thomas Schmidt (TS)

Referent: CW



| Dagsordenspunkt                                  | Drøftelse og Beslutning   |
|--|---|
| 1. Godkendelse af dagsorden                      | Godkendt.   |
| 2. Siden sidst                                   | TS: Der er kommet en prisstigning v/IKC (2%).<br><br>CL: Vi har været til DIF's Budgetmøde. Det var et godt møde - dog manglede der en italesættelse af vinter OL, hvilket er blevet kommunikeret videre til DIF.   |
| 3. Rule Change Proposal Application              | Der har i dag været webinar v/ISU omkring den nye måde at stille forslag på forud for en ISU Congress. Mindre forslag til ændringer skal indsendes d. 25/12 året før kongressen, Større ændringer vil blive skubbe til næstet OL cyklus. Vi har mulighed for at få forankret 3 mailadresser som forslagstillere. Det besluttes at benytte office, HU og TU. |
| 4. Kunstløbsreglementet                          | Drøftelse af udvalgsformændenes ønske om, at der fastlægges klare retningslinjer fra bestyrelsen i forbindelse med arbejdet med kunstløbsreglementet.<br>Kunstløbsreglementet skal være færdig udarbejdet inden d. 28/10-2025, hvis der ønskes ændringer.<br>Det endelige ansvar ligger hos TU. De øvrige udvalg skal inddrages der, hvor det giver mening. |
| 5. Budget Fælles udvalgsmedlemsmøde d. 14/3-2026 | Drøftelse omkring budget ramme for afholdelse af fysisk udvalgsmedlemsmøde. lokaler hoteller mad osv.<br>Fysiske udvalgs møde bliver flyttet til København, Camilla og Kalle infomere udvalgene   |
| 6. Budget opfølgning                             | TS gav en status på budgettet   |



|                               |   |
|-------------------------------|---|
| 7. Status på Nordics          | Der er arrangeret transport, announcement er blevet godkendt af de nordiske lande og af ISU. Announcement er således blevet frigivet på de sociale medier, ligesom denne er sendt direkte til alle lande, der er medlem af ISU.   |
| 8. Status på Klubmodul        | Der er fortsat problemer med KM ifm. tilmeldinger. Der er på nuværende tidspunkt 2 problematikker:<br><br>1) Grundet manglende datadeling kan DSU ikke gå ind og tildele/fjerne administratorrettigheder i de forskellige klubber. Dette skal således håndteres i klubberne i samarbejde med KM.<br><br>2) Meget af opsætningen er stadig forkert. Det besluttes, at CL og TS indkalder til møde med KM sammen med formændene for AU, TU og DU. |
| 9. Status på musikrettigheder | Der er møde med KODA d. 21/10 kl 13. Vi håber her på at få noget konkret på skrift.   |
| 10. Status på sager IKC       | Der er kommet svar på 1 ud af 2 sager ved IKC. DSU har her fået medhold.  |